
 Protokół  Nr  XXXIV/14 
 

z  XXXIV sesji Rady Gminy  Mieścisko  w dniu 29 października 2014 r. w godzinach od 12.00 
do 15.00 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 
Adn. 1 
 
 XXXIV sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady – P.Elżbieta 
Kapczyńska. 
Na wstępie powitała  radnych Rady Gminy, pracowników administracji samorządowej, 
radnego powiatowego – P.Tadeusza Synorackiego, Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej – 
P.Grażynę Witucką, sołtysów wsi oraz wszystkich uczestników dzisiejszej sesji. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że na początku sesji nie jest obecny Wójt Gminy – 
P.Andrzej Banaszyński gdyż uczestniczy we mszy i pogrzebie  mieszkańca Mieściska, 
przedsiębiorcy – Ś.P. Adama Koteckiego. 
(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią Załączniki Nr 1 i 2 do protokołu). 
 
Adn. 2 
 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na  15 radnych Rady Gminy, na dzisiejszej 
sesji obecnych jest 12 radnych i 3 nieobecnych usprawiedliwionych, wobec czego Rada jest 
prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
Nieobecni radni to: 
- Ryszard Rodzewicz, 
- Marek Klinger, 
- Andrzej Kuryłowicz 
 
(Lista obecności radnych Rady Gminy Mieścisko stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 

Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad XXXIV sesji Rady Gminy, jaki radni 
 i goście otrzymali z zaproszeniem na sesję. 
Jednocześnie zaproponowała aby punkty porządku sesji od 12 do 15 dotyczące 
podejmowania uchwał podatkowych przesunąć w kolejności podejmowania jako ostatnie, 
kiedy będzie na sesji P.Wójt. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 12 głosach „za” wyrazili zgodę na przesunięcie uchwał 
podatkowych w proponowanej kolejności. 
Porządek XXXIV sesji Rady Gminy po zmianie przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku obrad XXXIV sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia 

zmian. 
4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania sołtysów. 
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7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym, 
9. Sprawozdanie z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
10. Informacja z wykonania budżetu Gminy Mieścisko za I półrocze 2014 r. 
11. Informacja o realizacji zadań oświatowych oraz o wynikach egzaminu i sprawdzianów 

za poprzedni rok szkolny. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw, przyznawania nagród i innych świadczeń wynikających ze 
stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych 
przez gminę Mieścisko. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli na terenie gminy 
Mieścisko. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu współpracy gminy Mieścisko z organizacjami 
pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego” na rok 2015. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” na rok 2015. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mieścisko na 2014 rok. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/222/13 Rady Gminy Mieścisko z 

dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Mieścisko na lata 2014-2022. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres powyżej 3 
lat części nieruchomości zabudowanej budynkiem byłego Ośrodka Zdrowia w 
Mieścisku. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji 
Nieruchomosci Rolnych Oddziału Terenowego w Poznaniu lokali bądź udziałów w 
prawie własności nieruchomości. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
położonej we wsi Jaworówko. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 
22. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu 1 decytony żyta do podatku 

rolnego. 
23. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych. 
24. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej i wyznaczenia 

inkasentów. 
25. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
26. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
27. Zakończenie. 

 
Adn. 4 - Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy był do 
wglądu w biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń. W związku z powyższym 
zaproponowała jego przyjęcie bez odczytywania. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 12 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji bez 
odczytywania. 
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Adn. 5 -  Interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Wojtyszyn -  zgłosił, że na skrzyżowaniu ulic Kościelna- Zacisze brak informacji , że jest 
to droga na Janowiec. Tę uwagę  zgłaszało  mieszkańcom wielu kierowców. 
 
Adn. 6  Zapytania sołtysów 
 
- P.Starosta – sołtys wsi Popowo Kościelne – ponowiła wniosek o naprawę lampy koło 
P.Korzanowskiego w Popowie Kościelnym; 
- P.Kmieciak – sołtys wsi Jaroszewo Drugie – wieś Jaroszewo Drugie ma kod pocztowy 
Jaroszewo Pierwsze, natomiast przy dokonywaniu zakupów na rachunek np. w Gnieźnie chcą 
aby podawać pocztę Mieścisko. Sołtys prosił o wyjaśnienie tych rozbieżności. 
Odpowiedzi na zgłoszone zapytania udzieliła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka, 
informując, że jeśli chodzi o lampę to sprawdzi, natomiast w sprawie stosowania kodu 
pocztowego przez wieś Jaroszewo Drugie wystąpi z pismem o wyjaśnienie do P.Naczelnik 
Poczty. 
W kwestii problemu z właściwym oznaczeniem  kodu pocztowego zabrał głos P.Synoracki – 
radny powiatowy. Problem ten już pojawił się przy zgłaszaniu list kandydatów na radnych do 
Powiatu. Jest jedna rodzina w Gorzewie, która ma korespondencję na pocztę Mieścisko. 
Pozostali mieszkańcy mają pocztę Gołaszewo. Kiedyś budynek poczty był w Gołaszewie, a 
teraz nie ma. Ta sama osoba w dowodzie osobistym ma wpisane poczta Gołaszewo. To jest 
sprawa wymagająca głębszego rozeznania. Prawnie jest to kłopot, bo kody pocztowe są, a 
budynku poczty nie ma. Problemy były widoczne przy ostatniej rejestracji list kandydatów na 
radnych. 
Będąc przy głosie P.Tadeusz Synoracki usprawiedliwił swoją nieobecność na najbliższej 
ostatniej już sesji  obecnej kadencji Rady z powodu obchodów 10-rocznicy działalności ZAZ-u 
w Gołaszewie i złożył zarazem podziękowanie za 4-letnią współpracę radnym i sołtysom. 
Przypomniał, że Zakład w tej chwili realizuje 3 projekty unijne dzięki którym wiele osób 
niepełnosprawnych może odbywać  staże i ma  możliwość zarobienia. 
P.Synoracki  pogratulował radnym którzy już są wybrani oraz życzył  ponownego wyboru tym 
którzy będą wybierani. 
Jednocześnie jako radny powiatowy dotychczasowej kadencji  zaapelował o frekwencję w 
zbliżających się wyborach samorządowych gdyż gmina Mieścisko i Gmina Skoki stanowi 
jeden okręg i Skoki mają jednocześnie o 1/3 więcej mieszkańców. W przypadku niskiej 
frekwencji może nie być z naszej gminy radnego w powiecie. 
Z kolei Przewodnicząca Rady podziękowała Panu  Synorackiemu  w pierwszej kolejności jako 
Kierownikowi ZAZ za owocną współpracę z Radą w okresie 4 lat a następnie za 
reprezentowanie naszej gminy na szczeblu powiatu. Jednocześnie życzyła ponownego 
wyboru na radnego powiatowego. 
 
 Adn. 7 - informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 
 

W zastępstwie Wójta informację z jego działalności w okresie międzysesyjnej  
odczytała Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 
(Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej stanowi  Załącznik Nr 4 do protokołu). 
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 Adn.8 
Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację ze swojej działalności w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Adn 9 - Sprawozdanie z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący stałych komisji Rady Gminy złożyli informacje z prac Komisji w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Adn. 10 -  Informacja z wykonania budżetu Gminy Mieścisko za I półrocze 2014 r. 
Skarbnik Gminy poinformowała, że przedmiotowa informacja była przedstawiona na  
2 komisjach Rady Gminy: Rewizyjnej oraz Rolnictwa , Rozwoju  Gospodarczego i Budżetu, a 
następnie na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
Skarbnik Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wykonaniu budżetu 
Gminy za I półrocze 2014 r., która jest opinia pozytywną, jak również pokrótce omówiła 
realizację budżetu za I półrocze br. Z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej. 
(Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu). 
(Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2014 r. stanowi Załącznik Nr 6 do 
protokołu). 
 
Adn.11 - Informacja o realizacji zadań oświatowych oraz o wynikach egzaminu i 
sprawdzianów za poprzedni rok szkolny. 
Informację przedstawiła P.Mariola Czelna – inspektor ds. oświaty, kultury fizycznej i turystyki 
w Urzędzie Gminy. 
(Informacja o realizacja zadań oświatowych oraz o wynikach egzaminu i sprawdzianów za 
poprzedni rok szkolny stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu). 
 
Adn, 12 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków do 
wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw, przyznawania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 
pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez gminę 
Mieścisko. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła P.Mariola Czelna – inspektor ds. oświaty, 
kultury fizycznej i turystyki informując o najważniejszych zmianach, które spowodowały 
potrzebę uchwalenia nowego regulaminu tj.: 
- wzrost dodatku stażowego o o,5%  
- wzrost dodatku funkcyjnego o 3%  
- zmiana zakresu widełek dot. funkcji kierowniczych 
Projekt regulaminu został uzgodniony ze związkami zawodowymi, których propozycje 
wzrostu w/w dodatków zostały zaakceptowane. 
W związku ze szczegółowym omówieniem w/w regulaminu na wspólnym posiedzeniu 
Komisji i tym samym brakiem pytań na sesji, Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały 
pod głosowanie. 
Na 12 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 8 
do protokołu. 
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Adn. 13 -Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli na terenie 
gminy Mieścisko. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiłą P.Mariola Czelna. 
Projekt uchwały wynika z faktu, że przed likwidacją Szkoły Podstawowej w Popowie 
Kościelnym była tam Szkoła i oddział przedszkolny. Dzisiaj jest Szkoła Podstawowa i 
Przedszkole. Aktualnie na terenie gminy są 2 przedszkola: „Mali Odkrywcy” w Popowie 
Kościelnym i „Leśne Ludki” w Mieścisku. W celu aktualizacji sieci przedszkoli na terenie 
gminy konieczne jest podjęcie niniejszej uchwały. 
W związku z brakiem pytań  Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 12 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 9 
do protokołu. 
 
Adn.14 - Podjęcie  uchwały w sprawie „Programu współpracy gminy Mieścisko z 
organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego” na rok 2015. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 
Po zaopiniowaniu projektu uchwały przez wspólne posiedzenie Komisji ostatecznie 
proponuje się następujące kwoty dotacji na zadania publiczne objęte niniejszym programem: 
- ochrona i promocja zdrowia (Hospicjum w Wągrowcu) – 5.000 zł 
- turystyka i wypoczynek  dzieci i młodzieży   -  17.000 zł 
- wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej - – 15.000 zł 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 12 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 10 
do protokołu. 
 
Adn.15 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ”Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” na rok 2015. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że Gminny Program był przedstawiany na wspólnym 
posiedzeniu Komisji. W związku z brakiem pytań na sesji poddała go pod głosowanie. 
Na 12 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 11 
do protokołu. 
 
Adn.16 -Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mieścisko na 2014 rok. 
Skarbnik Gminy poinformowała, że do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
przedstawionego na Komisjach Wójt wnosi na sesji autopoprawkę dot. wprowadzenia do 
budżetu kwoty 217.698,69 zł stanowiącej dotację celową z budżetu państwa na zwrot części 
podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego na podstawie pisma  Wojewody 
Wielkopolskiego z dnia 16 października 2014 r. 
Wprowadzenie na dzisiejszej sesji tej kwoty dotacji jest warunkiem wypłacenia do końca 
miesiąca producentom rolnym zwrotu części podatku akcyzowego . 
W wyniku wprowadzonej autopoprawki zwiększa się dochody i podobnie wydatki budżetu o 
kwotę  393.255 zł. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 12 radnych uchwała w glosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 12 
do protokołu. 
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Adn.17 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/222/13 Rady Gminy Mieścisko 
z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Mieścisko na lata 2014-2022 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. 
Na sesji radni otrzymali tekst jednolity tej uchwały w związku ze zmianą treści Załączników 
Nr 1 i 2. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 12 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 13 
do protokołu. 
 
Adn. 18 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres 
powyżej 3 lat części nieruchomości zabudowanej budynkiem byłego Ośrodka Zdrowia w 
Mieścisku. 
Przedmiotem uchwały jest pomieszczenie wynajmowane na prowadzenie prywatnej praktyki 
stomatologicznej. Ze względu na konieczność przedstawienia w NFOZ stosownych 
dokumentów przez lekarza ubiegającego się o zawarcie umowy na świadczenie opieki 
zdrowotnej konieczne jest podjęcie niniejszej uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 12 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 14 
do protokołu. 
 
Adn.19 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji 
Nieruchomości Rolnych Oddziału Terenowego w Poznaniu lokali lub udziałów w prawie 
własności nieruchomości. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił P.Mieczysław Bździak – Kierownik Referatu 
Infrastruktury Komunalnej wyjaśniając, że w załączniku do uchwały są wymienione wszystkie 
lokale jakie w przyszłości chce gminie przekazać Agencja Nieruchomości Rolnych Skarbu 
Państwa. Lokale gmina będzie przejmować sukcesywnie i tylko wtedy kiedy otrzymamy rodki 
od Agencji na ich remont. Ostatnio po przejęciu od Agencji 15 lokali gmina na ich 
wyremontowanie i poprawę warunków dostała 108.000 zł. 
Poprzez tę uchwałę Wójt dostaje delegację do przejmowania wymienionych lokali. 
- radny Rojewski – zapytał co jeśli lokale będą zadłużone czy gmina przejmie z długiem ? 
- P.Bździak – wyjaśnił, że w umowie zapisaliśmy, że zadłużenie jest po stronie Agencji. 
W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Na 12 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 15 
do protokołu. 
 
Adn, -20- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
położonej we wsi Jaworówko 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił P.Mieczysłąw Bździak. 
Jest to działka o powierzchni 0,9429 ha. Wg wyceny jej wartość wynosi 34.800 zł netto. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 12 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 16 
do protokołu. 
 
Adn, 21. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
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Przewodnicząca Rady odczytała pisma  informujące o złożonych oświadczeniach 
majątkowych za rok 2013 i ich analizie od Wójta Gminy, Urzędu Skarbowego jak również 
złożonych na ręce Przewodniczącej Rady. 
(Pisma stanowią  Załączniki Nr  17 , 18 i 19 do protokołu). 
 
Przewodnicząca Rady powitała przybyłego na sesję Wójta Gminy – P.Andrzeja 
Banaszyńskiego. 
W związku z powyższym przystąpiono do realizacji bloku związanego z podejmowaniem 
uchwał podatkowych na rok 2015. 
 
Adn, 22 – Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 
Skarbnik Gminy w uzasadnieniu uchwały przypomniała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 
jest oparta na dochodach z podatków. Na 2015 rok przyjęto 5% wzrost stawek podatków w 
stosunku do obowiązujących i taka jest propozycja P.Wójta. Z  kolei Skarbnik Gminy 
odczytała propozycje stawek podatku od nieruchomości na rok 2015.Skutki obniżenia 
górnych stawek podatku od nieruchomości wynoszą 352.322 zł. Wzrost obowiązujących 
stawek o 5% zwiększy budżet gminy o kwotę 74.133 zł. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie stawek 
podatku od nieruchomości pod głosowanie. 
Na 12 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 
stanowi Załącznik Nr 20 do protokołu. 
 
Adn. 23– Podjecie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu 1 decytony żyta do podatku 
rolnego. 
W uzasadnieniu do projektu uchwały Wójt zaproponował aby na rok 2015 nie zmieniać 
obowiązującej w roku 2014 ceny skupu 1 decytony żyta i pozostawić 60 zł. Zgodnie z 
Komunikatem Prezesa GUS  średnia cena skupu żyta do podatku rolnego na 2015 rok wynosi  
61,37 zł za 1 decytonę ustaloną w oparciu o średnią cenę skupu żyta za 11 kwartałów 
poprzedzających rok podatkowy. 
Urząd Gminy wystąpił zgodnie z procedurą o opinię w sprawie proponowanej do podatku 
rolnego decytony żyta  do Izby Rolnej i otrzymał opinię negatywną. 
(Opinia Izby Rolniczej stanowi Załącznik Nr 19 do protokołu). 
Opinia Izby nie jest wiążąca, ponadto cena żyta wyliczona na podstawie 11 kwartałów nie 
odzwierciedla aktualnej sytuacji. Ponadto musimy bronić własnego budżetu i Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie przy 12 głosach „za” i stanowi Załącznik 
Nr 21 do protokołu. 
 
Adn. 24- Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska. 
W stawkach tego podatku również zaproponowano 5% wzrost. W niektórych pozycjach gdzie 
stawka maksymalna na skutek wzrostu byłaby wyższa pozostawiono tę maksymalną. 
Z kolei Skarbnik Gminy udzieliła odpowiedzi na pytania zgłoszone na wspólnym posiedzeniu 
Komisji a dotyczące skutków obniżenia górnych stawek podatku od środków 
transportowych. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Na 12 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi  Załącznik Nr 22 
do protokołu. 
 
Adn, 25 -Podjecie uchwały w sprawie opłaty targowej. 
Skarbnik Gminy  w uzasadnieniu do uchwały wyjaśniła aby pozostawić dotychczas 
obowiązującą stawkę opłaty targowej tj. 25 zł gdyż niebawem w grudniu wejdzie w życie 
nowa ustawa o podatkach i opłatach lokalnych i wówczas będzie trzeba ponownie zająć się 
ustalaniem wysokości tej stawki na  2015 rok. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 12 radnych uchwała w glosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 23 
do protokołu. 
 
Po podjęciu uchwał już w obecności Wójta w punkcie „Wolne glosy i wnioski” powrócono do 
udzielenia odpowiedzi na zapytania  zgłoszone  przez sołtysów. 
- w sprawie lampy w Popowie Kościelnym –P.Sekretarz wyjaśniła, że wszystkie nieświecące 
lampy zostały zgłoszone do Urzędu Gminy i najwcześniej po 11 listopada br winny zostać 
naprawione kiedy przyjedzie Energetyka z koszem; 
- radny Rojewski: 
1) zgłosił, że w Zabiczynie przy sklepie 1 lampa nie świeci; 
2) zapytał czy prawdą jest, że na oczyszczalni ścieków AQUANET ma budować biurowiec ? 
- radny Graczyk – wnioskował aby w miejscu gdzie jest parking dla samochodów 
pracowników Urzędu udrożnić teren gdyż jest duże zastoisko wody; 
- radny Rojewski – zgłosił, że w Zabiczynie między sklepem a przystankiem jest duża kałuża 
wody; 
Odpowiedzi na zgłoszone zapytania udzielił Wójt Gminy. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji i punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła przedostatnią w tej kadencji sesję Rady Gminy. 
 
 
  Protokółowała:     Przewodniczyła sesji 
 
Inspektor ds. obsługi organów gminy               Przewodnicząca Rady 
 
   /Wiesława Kujawa/      /Elżbieta Kapczyńska/ 
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